

Pilgrimage Center of the Patriarchal Parishes in USA

<https://www.orthodoxpilgrimage tours.com>

info@orthodoxpilgrimage tours.com

"From Sinai to Zion"

Pilgrimage itinerary to the Holy Land

March 10-20, 2020

Dates	Place	Tour program	Overnight
1 st day March 10 Tuesday	Jaffa	Arrival at the Ben Gurion Airport. Meeting with the guide. The ancient city of Jaffa. Tomb of Tabitha on the Russian site, founded by Father Antonin Kapustin. Transfer to Bethlehem. Hotel accommodation.	Bethlehem
2 nd day March 11 Wednesday	Sinai	Transfer to the Sinai Peninsula. Hotel accommodation. Tour of the Saint Catherine's Monastery. Veneration of the relics of St. Catherine. The Burning Bush. Monastery gardens. Ossuary in Saint Catherine's Monastery. Monastery Museum. Ancient manuscripts. Sinai Savior Icon.	Sinai
3 rd day March 12 Thursday	Sinai	Night climb to Mount Horeb (Mount Moses). Liturgy at the top of the mountain. Climb down. Rest on the beach.	Sinai
4 th day March 13 Friday	The Negev	Return to Israel. The Negev Desert. The mysterious civilization of the Nabataeans in the Mamshit National Park. Traces of ancient Byzantine cities. Return to Bethlehem. Hotel accommodation.	Bethlehem
5 th day March 14 Saturday	Bethlehem Jerusalem	Bethlehem - a detailed tour of the Church of the Nativity. Jerusalem - the City of David. Siloam Font. Abbey of Saint Mary of the Valley of Jehosaphat. The Church of Mary Magdalene, where the relics of two martyred saints, Grand Duchess Elizabeth Feodorovna of Russia and her fellow nun Varvara are located. Stone of believing of Apostle Thomas. The miraculous icon of Hodegetria "Gethsemane."	Bethlehem
6 th day March 15 Sunday	Jerusalem	Walking tour of the Old City. Garden of Gethsemane. Stone on which Jesus prayed for the Chalice of suffering to pass. The Way of the Cross of the Savior. The Church of Saint Alexander Nevsky- Threshold of Gates of Judgement. Temple of the Holy Sepulcher with all the shrines.	Bethlehem
7 th day March 16 Monday	Jericho	Jericho is one of the oldest cities in the world at the foot of the Mount of Temptation. The Monastery of Temptation on the Forty-Day Mountain. Water spring of the holy prophet Elisha. Holy Mt. Tabor. Transfiguration Monastery on the top of Mount Tabor. Transfer to Tiberias. Hotel accommodation.	Tiberias

Dates	Place	Tour program	Overnight
8 th day March 17 Tuesday	Galilee	Nazareth. Church of St. Archangel Gabriel over the water spring of the Blessed Virgin. Capernaum - Monastery of the Holy Twelve Apostles. Compound of the Russian Ecclesiastical Mission in Magdala - a place of healing by the Lord of the Holy Equal-to-the-Apostles Mary Magdalene. Washing in the spring. Mount of the Beatitudes. Place of the Sermon on the Mount. Overnight in Bethlehem.	Bethlehem
9 th day March 18 Wednesday	Jerusalem	Divine Liturgy in the Lavra Chariton Confessor. Holy Mt. of Olives – place of the Ascension of the Lord. Savior-Ascension Monastery on the Mt of Olives.	Bethlehem
10 th day March 19 Thursday	Jerusalem	Monasteries of the Holy City: Monastery of St. Theodosius Kinoviarch. Lavra (monastery) of Venerable Savva the Sanctified Founder of Palestinian Monasticism, the only monastic community in the Desert of the Holy City, which keeps the ancient monastic charter bequeathed by the founder.	Bethlehem
11 th day March 20 Friday	Outskirts of Jerusalem	Women's monastery in the valley of Ein Karem – place of the birth of St. John the Baptist. Transfer to Ben Gurion Airport. Return home.	Return flight overnight

During the trip, we will be able to participate in the night Liturgy in the Church of the Holy Sepulcher. Liturgy time will be agreed upon before the trip

The cost of the trip

- The cost of the trip for group of 25 people - \$980 each for double occupancy
- \$250 extra for single room occupancy
- The cost of the trip includes transport and excursion service in Israel, Transfer to Sinai, transport and excursion service on Sinai, hotels - 7 nights in Bethlehem, 1 night in Galilee, 2 nights in Sinai, two meals daily (breakfast and dinner).
- Additional mandatory expenses:
\$60 - tips for staff, paid entrance to some monasteries in Israel
\$40 - tax on leaving Israel
\$10 - tips for staff in Egypt
\$20 - tips for guide and driver.

You may register your reservation at www.orthodoxpilgrimage tours.com or call Irina Pakhomova 215-816-8132.

All questions please direct to Irina Pakhomova 215-816-8132.
Email: info@orthodoxpilgrimage tours.com

Паломнический центр Патриарших приходов в США

<https://www.orthodoxpilgrimagetours.com>

info@orthodoxpilgrimagetours.com

«От Синая до Сиона»

Программа поездки на Святую Землю

10-20 марта 2020

Дни	Место	Программа поездки	Ночлег
1 день 10 марта вторник	Яффа	Прибытие в аэропорт им. Бен-Гуриона. Встреча с гидом. Древний город Иоппия (Яффа). Гробница прав. Тавифы на Русском участке, основанном о.Антонином Капустиным. Переезд в Вифлеем. Размещение в гостинице.	Вифлеем
2 день 11 марта среда	Синай	Переезд на Синайский полуостров. Размещение в гостинице. Экскурсия по монастырю св.Екатерины. Поклонение мощам св.Екатерины. Неопалимая Купина. Монастырские сады. Склеп-костинца монастыря. Монастырский музей. Древние манускрипты. Икона Синайского Спасителя.	Синай
3 день 12 марта Четверг	Синай	Ночное восхождение на гору Хорив (гора Моисея). Литургия на вершине горы. Спуск. Отдых на морском побережье.	Синай
4 день 13 марта пятница	Пустыня Негев	Возвращение в Израиль. Знакомство с пустыней Негев. Загадочная цивилизация Наббатеев в национальном парке Мамшит. Следы древних византийских городов. Возвращение в Вифлеем. Размещение в гостинице	Вифлеем
5 день 14 марта суббота	Вифлеем Иерусалим	Вифлеем. Подробный осмотр Храма Рождества Христова. Град Давидов – Силоамская купель. Храм успения Богородицы в погребальной Пещере Иосафатовой долины. Русский монастырь св. Равноап. Марии Магдалины, где покоятся св. мощи преподобномучениц Великой Княгини Елизаветы Феодоровны и её келейницы ин. Варвары. Камень уверения св. Апостола Фомы.Чудотворная икона Одигитрия “ Гефсиманская”.	Вифлеем
6 день 15 марта воскресенье	Иерусалим	Пешеходная экскурсия по Старому городу. Гефсиманский сад. Храм моления о чаше. Скорбный путь Спасителя. Александровское подворье – порог судных врат. Святыни Храма Гроба Господня.	Вифлеем
7 день 16 марта понедельник	Иерихон	Иерихон – древнейший город мира у подножия горы Искушения. Монастырь Искушения на Сорокадневной горе .Источник св. пророка Елисея. Святая гора Фавор. Монастырь Преображения Господня на вершине горы Фавор. Переезд в Тиверию. Размещение в гостинице.	Тиверия

Дни	Место	Программа поездки	Ночлег
8 день 17 марта вторник	Галилея	Назарет. Храм св. архангела Гавриила над источником Божьей Матери. Капернаум – город св.Апостолов. Монастырь Двенадцати св. Апостолов на берегу Галилейского моря. Подворье Русской Духовной Миссии в Магдале – место исцеления Господом св. равноап. Марии Магдалины. Омовение в источнике. Гора Блаженств – место Нагорной проповеди Спасителя. Возвращение в гостиницу. Ночлег в Вифлееме	Вифлеем
9 день 18 марта среда	Иерусалим	Божественная Литургия в Лавре преп. Харитона исповедника. Святой Елеон – место Вознесения Господня. Спасо-Вознесенский монастырь на Елеонской горе.	Вифлеем
10 день 19 марта четверг	Иерусалим	Монастыри Святого Града: Монастырь преп. Феодосия Киновиарха. Лавра преп. Саввы Освященного родоначальника палестинского монашества – единственная обитель в Пустыне Святого Града, которая хранит древний иноческий устав, завещанный основателем	Вифлеем
11 день 20 марта пятница		Горненский женский монастырь в долине Эйн-Карем – место Рождества Иоанна Крестителя. Переезд в аэропорт.	лететь ночью

- Последовательность программы может незначительно меняться с сохранением общего содержания паломничества.
- В программе предусматривается Литургия в Храме Гроба Господня. Время Литургии оговаривается непосредственно перед поездкой, согласно церковному расписанию.

Стоимость

- Стоимость поездки в расчете на 25 человек - 980 дол. с человека при двухместном размещении.
- 250 дол. - доплата за одноместное размещение
- Стоимость включает в себя транспорт и экскурсии по Израилю, трансфер на Синай, экскурсии и транспорт на Синае. Ночлеги в гостиницах - 7 ночей в Вифлееме, 1 ночь в Галилее, 2 ночи на Синае с завтраками и ужинами.
- Дополнительно обязательно оплачиваются:

60 дол (чаевые в гостиницах, платные входы в нек-рые монастыри) на территории Израиля

40 дол. - налог на выезд из Израиля

10 дол. - Чаевые обслуживающему персоналу в Египте

20 доп. – Чаевые гиду и водителю.

По вопросам регистрации звоните или отправьте текстовое сообщение

+1 (215) 816-8132 - Ирина Александровна Пахомова

Email: info@orthodoxpilgrimagestours.com

Pilgrimage Center of the Patriarchal Parishes in USA

<https://www.orthodoxpilgrimage.com>

info@orthodoxpilgrimage.com

«Orthodox Shrines of North-West Russia»

Pilgrimage Itinerary

July 2-12 2020

Date	Program
Day 1 ST. PETERSBURG July 2 Thursday	Meeting in the Arrivals Hall of Pulkovo-1 Airport Transfer from airport Accommodation at the Andersen Hotel Lunch / dinner (depending on arrival). Free time
Day 2 ST. PETERSBURG July 3 Friday	Breakfast in the hotel restaurant. Sightseeing bus tour of St. Petersburg. Peter and Paul Fortress and Peter and Paul Cathedral. Dinner. Tour of the Holy Trinity Alexander Nevsky Lavra, participation in the evening services. Tour of the Theological Seminary. Free time
Day 3 ST. PETERSBURG July 4 Saturday	Breakfast in the hotel restaurant. Tour "Churches and Cathedrals of the Northern Capital": Kazan Cathedral, St. Nicholas Cathedral, Transfiguration Cathedral. Liturgy in one of these cathedrals. Dinner. Excursion to St. Isaac's Cathedral. Excursion to the Church of the Savior on Spilled Blood. Bus and boat excursion "Bridges over the waters" (for extra fee) Free time.
Day 4 KRONSTADT July 5 Sunday	Breakfast in the hotel restaurant. A visit to St. John of Kronstadt (bus tour to the fortified city of Kronstadt) Sightseeing tour of Kronstadt with a visit to the St. Nicholas Naval Cathedral in Kronstadt and a tour of the Memorial Museum-apartment of St. John of Kronstadt Lunch (refectory) Return to St. Petersburg
Day 5 PETERHOF July 6 Monday	Breakfast in the hotel restaurant. The bus trip "Along the Old Peterhof Road". Excursion to the Grand Peterhof Palace, Lower Park Tour Excursion to one of the small palaces. Dinner. Visit to the Cathedral of the Holy Apostles Peter and Paul in Peterhof. Return to St. Petersburg. Free time. River and canal excursion (for extra fee).
Day 6 ST. PETERSBURG July 7 Tuesday	Breakfast in the hotel restaurant. Bus tour "Monasteries and shrines of St. Petersburg": A tour of the Smolensk cemetery with a visit to the chapel of St. Blessed Xenia of St. Petersburg, Liturgy in the Church of the Smolensk Icon of the Mother of God. The Ioannovsky Stauropegial Convent. Lunch at the refectory of the monastery. Continuation of the excursion: Feodorovsky Cathedral and Novodevichy Resurrection Convent (Voskresénskij Novodévičij monastery). Free time

Day 7 TIKHVIN July 8 Wednesday	Breakfast in the hotel restaurant. Bus trip "To venerate the Tikhvin Icon of the Mother of God" (220 km) Excursion to the Anthony-Dymsky monastery. Lunch at the monastery. Excursion to the Tikhvin Virgin Dormition Monastery. Return to St. Petersburg
Day 8 ST. PETERSBURG July 9 Thursday	Breakfast in the hotel restaurant. Excursion to the Russian Museum. Dinner. Transfer to the pier (Utkina backwater). 17:00 Boarding the four-deck cruise ship "Yuri Andropov". Participation in a special pilgrimage cruise to Valaam, dedicated to the feast of St. Sergius and Herman of Valaam. 20:00 Departure of the ship Accommodation and meals for pilgrims takes place on board the ship. Three meals a day in the restaurant (in accordance with the calendar of the Russian Orthodox Church).
Day 9 VALAAM July 10 Friday	Upon arrival at Valaam at 8.00 the ship moored in the Big Nikon Bay. All pilgrims wishing to participate in the festive services are escorted to the Central Estate of the monastery and back on the motor ship. Walking tour with a visit to the monastery of Valaam, Mount Eleon, inland lakes; excursion to the Central estate of the Valaam monastery with a trip on the monastery ship along the picturesque coast of the Valaam archipelago with an overview tour of island sketes.
Day 10 VALAAM July 11 Saturday	Festive Divine Liturgy in the Transfiguration Cathedral of the Valaam Monastery, dedicated to the feast day of St. Sergius and Herman of Valaam, Miracle Workers. Special dinner on the boat. Optional excursion to one of the sketes.
Day 11 ST. PETERSBURG July 12 Sunday	Breakfast on the ship (morning tea / coffee) 08:00 Group meeting on the pier (Utkina backwater). Breakfast Bus trip to Vyritsa A visit to the Kazan Church with national architecture and a rich iconostasis The main shrines of the temple are the ark-reliquary, the image of the Kazan Icon of the Mother of God. Chapel over the grave of the elder (relic) Seraphim Vyritsky, grave of the elder-woman (staritsa) Natalia, Church of the Holy Apostles Peter and Paul. Dinner Transfer to Pulkovo-1 Airport

The cost of the trip

The cost of the trip for group of 38 people - 140,000.00 rubles each for double occupancy (approx. \$2,190*)
 187,000 rubles – single room occupancy (approx. \$2,925*)

**Depending on the exchange rate*

The cost of the trip includes transport and excursion service, hotels – 8 days/7 nights with breakfast, 8 dinners, Valaam cruise cost, tickets to museums, English and Russian speaking guides.

You may make your reservation by phone: Irina Pakhomova 215-816-8132 or

Email: info@orthodoxpilgrimagetours.com

Паломнический центр Патриарших приходов в США

<https://www.orthodoxpilgrimagetours.com>

info@orthodoxpilgrimagetours.com

«Православные святыни Северо-Запада России»

Программа паломнической поездки

2-12 июля 2020 г

День	Программа/услуги
1 2 июля Четверг СПб	Встреча в зале «Прилет» аэропорта «Пулково-1» Трансфер из аэропорта Размещение в гостинице «Андерсен» Обед / ужин (в зависимости от прилета) Свободное время
2 3 июля Пятница СПб	Завтрак в ресторане гостиницы Обзорная автобусная экскурсия по Санкт-Петербургу. Петропавловская крепость и Петропавловский собор. Обед. Экскурсия по Свято-Троицкой Александро-Невской Лавре, участие в вечернем богослужении, встреча в Духовной семинарии. Свободное время
3 4 июля Суббота СПб	Завтрак в ресторане гостиницы Экскурсия «Храмы Северной столицы»: Казанский кафедральный собор, Никольский Морской собор, Спасо-Преображенский собор. Литургия в одном из этих соборов. Обед. Экскурсия в Исаакиевский собор. Экскурсия в храм Спас-на-Крови. Автобусно-теплоходная экскурсия «Мосты повисли над водами» (за доп. Плату) Свободное время
5 июля Воскресенье Кронштадт	Завтрак в ресторане гостиницы В гости к св.Иоанну Кронштадтскому (Трассовая экскурсия в город-крепость Кронштадт) Обзорная экскурсия по Кронштадту с посещением Никольского Морского Собора в Кронштадте и экскурсией по Мемориальному музею-квартире св. пр. Иоанна Кронштадтского; Обед (трапезная) Возвращение в Санкт-Петербург
4 6 июля Понедельник Петергоф	Завтрак в ресторане гостиницы Трассовая экскурсия «По старой Петергофской дороге» Экскурсия в Большой петергофский дворец Экскурсия по Нижнему Парку Экскурсия в один из малых дворцов Обед. Посещение собора святых апостолов Петра и Павла в Петергофе. Возвращение в Санкт-Петербург Свободное время Экскурсия по рекам и каналам (за доп. плату)
5 7 июля Вторник СПб	Завтрак в ресторане гостиницы Автобусная экскурсия «Монастыри и святыни Санкт-Петербурга»: Экскурсия по Смоленскому кладбищу с посещением часовни Св.Блаженной Ксении Петербургской, литургия в Храме Смоленской иконы Божией Матери, посещение Иоанновского ставропигиального женского монастыря) Обед в трапезной монастыря. Продолжение экскурсии по Феодоровский собор и Воскресенский Новодевичий женский монастырь. Свободное время

<p>6 8 июля Среда Тихвин</p>	<p>Завтрак в ресторане гостиницы Трассовая экскурсия «На поклонение к Тихвинской иконе Божией Матери» (220 км) Экскурсия в Антониево-Дымский монастырь Обед в монастыре. Экскурсия в Тихвинский Богородичный Успенский мужской монастырь Возвращение в Санкт-Петербург</p>
<p>7 9 июля Четверг СПб</p>	<p>Завтрак в ресторане гостиницы Экскурсия в Русский музей Обед. Трансфер на причал (Уткина заводь) 17:00 Посадка на четырехпалубный теплоход «Юрий Андропов» Участие в специальном паломническом круизе на Валаам, посвященному празднику преподобных Сергия и Германа Валаамских. 20:00 Отправление теплохода Проживание и питание паломников проходит на борту теплохода. Питание в ресторане трехразовое (в соответствии с Уставом Русской православной Церкви).</p>
<p>8 10 июля Пятница Валаам</p>	<p>По прибытии на Валаам в 8.00 теплоход швартуется в Большой Никоновской бухте. Всех паломников, желающих участвовать в праздничных богослужениях, доставляют в Центральную усадьбу монастыря и обратно на теплоходе типа «ОМ». Пешеходная экскурсия с посещением скитов Валаама, горы Елеон, внутренних озер; экскурсия по Центральной усадьбе Валаамского монастыря с поездкой на монастырском теплоходе вдоль живописного побережья Валаамского архипелага с наружным осмотром островных скитов. Поездка на всенощное бдение.</p>
<p>9 11 июля Суббота Валаам</p>	<p>Праздничная Божественная Литургия в Спасо-Преображенском соборе Валаамского монастыря, посвященная дню памяти преподобных Сергия и Германа Валаамских Чудотворцев. Праздничный обед на теплоходе. Дополнительная экскурсия к одному из скитов</p>
<p>10 12 июля Воскресенье СПб</p>	<p>Завтрак на теплоходе (утренний чай/кофе) Освобождение кают 08:00 Встреча группы на причале (Уткина заводь) Завтрак Трассовая экскурсия в Вырицу Посещение Казанской церкви с национальной архитектурой и богатым иконостасом Основные святыни храма – ковчег-мощевик, образ Казанской иконы Божией Матери. Часовня над могилой старца (мощи) Серафима Вырицкого, могила старицы Натальи, Церковь святых апостолов Петра и Павла. Обед Трансфер в аэропорт «Пулково-1»</p>

Стоимость паломнического тура на человека (при группе 38 чел.) - 140,000.00 рублей (около \$2,190*) при одноместном проживании 187,000 рублей (около \$2,925*)

* В зависимости от курса

В стоимость тура входит:

1. проживание 8 дней\7ночей (включая завтраки с 03.07)
2. Питание 8 обедов
3. Питание и программа на теплоходе
4. Транспортное обслуживание (автобус 2017 года 49 мест)
5. Входные билеты и экскурсии по программе
6. Гиды: русскоязычный или англоязычный